

<p style="text-align: center;">Athena MIT-IVY Industry Co.,Ltd. Phone/Wechat/WhatsApp: +8613805212761 Email: info@mit-ivy.com Website: http://www.mit-ivy.com</p>						
NO	用途	产品	短链接	Product	CAS	Application(Reference)
1	用于制自凝牙托水；胶类促进剂，云石胶； 辅助剂生产。 用于染料、医药及其他有机合成	N,N-二甲基对甲苯胺	11	N,N-Dimethyl-p-toluidine DMPT	99-97-8	Used to make self-curing dental tray water; glue accelerator, marble glue; production of anchoring agent. Used in dyes, medicine and other organic synthesis.
2	用于有机合成 用作促进剂 可用作合成玫瑰黄素的起始试剂。	N,N-二甲基邻甲苯胺	12	N,N-Dimethyl-o-toluidine DMOT	609-72-3	Used in organic synthesis Used as an accelerator It can be used as a starting reagent for the synthesis of roseanthin.
3	用作药物非洛地平中间体，也用作染料中间体	2,3-二氯苯甲醛	13	2,3-Dichlorobenzaldehyde	6334-18-5	Used as an intermediate for the drug felodipine and as a dye intermediate
4	用作医药中间体，用于合成酮康唑药物	2,4-二氯苯乙醇 2,4-二氯苯基甲醇	14	2',4'-Dichloroacetophenone	2234-16-4	Used as a pharmaceutical intermediate for the synthesis of ketoconazole drugs
5	用作医药中间体	2,4-二氯苯醇 2,4-二氯苯甲醇	15	2,4-Dichlorobenzyl alcohol	1777-82-8	Used as pharmaceutical intermediate
6	是制备杀菌剂苯醚甲环唑的中间体。 广泛用作医药、农药中间体	3,4-二氯二苯醚	16	3,4'-Dichlorodiphenyl ether	6842-62-2	It is an intermediate for the preparation of the fungicide difenoconazole. Widely used as pharmaceutical and pesticide intermediates
7	用作农药、医药中间体，是恶霉唑合成必需中间体	2-氯-4-(4-氯苯氧基)苯乙醇	17	2-chloro-4-(4-chlorophenoxy)acetophenone	119851-28-4	Used as a pesticide and pharmaceutical intermediate, it is an essential intermediate for the synthesis of oxaconazole
8	1)用作农药、染料、医药中间体，用于生产2,4-二氯苯甲醛，药物阿的平、脱安酸等 2) 4-二氯甲苯是杀菌剂烯唑醇和等氯三唑醇的中间体，也是制备2,4-二氯苯甲酰胺Chembook的原料	2,4-二氯甲苯	18	2, 4-dichlorotoluene	95-73-8	1) Used as intermediates of pesticides, dyes, and pharmaceuticals, used in the production of 2,4-dichlorobenzaldehyde, drugs such as adipine, buprofen, etc. 2) 2,4-Dichlorotoluene is an intermediate of the bactericide diniconazole and
9	作为农药中间体，染料中间体	邻苯二胺	4	o-Phenylenediamine	95-54-5	As pesticide intermediates, dye intermediates
10	用作染料、农药、医药及有机合成中间体	邻甲苯胺	5	o-Toluidine OT	95-53-4	Used as dye, pesticide, medicine and organic synthesis intermediate
11	染料中间体，用于生产弱酸性艳蓝BA等染料，还可用于合成彩色显影的正片彩色剂CD-2。	N,N-二乙基间甲苯胺	6	3-Methyl-N,N-diethyl aniline	91-67-8	Dye intermediates. It is used to produce weak acid brilliant blue BA and other dyes. It can also be used to synthesize positive film CD-2 for color development.
12	用于染料中间体、乳胶促进剂、制药、农药等	N,N-二乙基苯胺	7	N,N-Diethyl aniline	91-66-7	Used in dye intermediates, latex accelerators, pharmaceuticals, pesticides, etc.
13	外观：黄棕色透明油状液体，有苯胺气味。 用作农药及染料中间体、橡胶促进剂等	N-乙基苯胺	8	N-Ethylaniline	103-69-5	Used as pesticide and dye intermediates, rubber accelerators, etc.
14	用于染料、医药及其他有机合成 是一种用于蛋白质组学研究的染色剂。	N-乙基邻甲苯胺	9	N-Ethyl-o-toluidine	94-68-8	Used in dyes, medicine and other organic synthesis A stain used for proteomics research.
15	生产碱性染料(二苯基甲烷染料等)和碱性染料的基本原料之一，主要品种有碱性嫩黄，碱性紫SBN，碱性品绿，碱性湖蓝，艳红SGN，艳蓝等。N,N-二甲基苯胺在医药工业中用于制造头孢菌素。	N,N-二甲基苯胺	10	N,N-Dimethylaniline DMA	121-69-7	One of the basic raw materials for the production of basic dyes (triphenylmethane dyes, etc.) and basic dyes. The main varieties are basic bright yellow, basic violet SBN, basic green, basic lake blue, brilliant red SGN, brilliant blue, etc. N,N-dimethylaniline is used in the pharmaceutical
16	用于制吐氏酸、磺、2,3-酸，并用于制防老剂丁、防老剂DNP及其防老剂、有机颜料及杀菌剂	二萘酚	1	2-Naphthol Beta naphthol	135-19-3	Used in the preparation of Tobias acid, J acid, 2,3-acid, and used in the preparation of anti-aging agent D, anti-aging agent DNP and its anti-aging agent, organic pigment and fungicide
17	碱性嫩黄O: 用于纺织品直接染色印花。 用于皮革、纸张、涂料等的着色。	碱性嫩黄O	2	Auramine O	2465-27-2	Auramine O: Used for direct dyeing and printing of textiles; Used for coloring leather, paper, paint, etc.
18	是生产压敏材料的重要功能性染料	结晶紫内酯	3	Crystal violet lactone CVL	1552-42-7	It is an important functional dye for the production of pressure-sensitive materials